
 

Styremøte 20210211 

Teams 

Til stede: Knut Olav Bakkene, Hanne Lyngaas, Gry Fredriksen, Ingunn L.  Letmolie, Hildegunn 
Teigen, Marit Skretteberg 

Forfall: Kristine Sylling, Per Harald Hobbelstad 

 

Sak Beslutning Ansvar/Frist 

21/01 Referat siste møte  Godkjent  

21/02 Frafall i aktiviteten – Korona 
Stor bekymring for frafall i forbindelse med 
retraksjoner. Idrettsrådet følger opp dette i de neste 
møtene 
  

Orientering  

21/03 Finansieringsmuligheter av prosjekter i regi av 
Idrettsrådet 
BUFDIR 
Søknad sendt ingen endringer 
Sommer Kvikk – Se vedlegg 
Eiker Kvikk, Bakke og Vestfossen deltar 
Prosjektleder må utpekes 
Budsjett og plan gjennomgått 
Politiattester uklart mht ansvar siden idrettsrådet er 
søker og foreningene står for teknisk gjennomføring 
Risikovurdering må gjennomføres 
Ramm Eiker 
Klubben kan søke skjønnsmessige midler informasjon 
sendes 
Office 365 til bruk for ØIR vurderes som spesielt som 
arkivløsning 
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21/05 Kommunedelplan fysisk aktivitet 
Orientering på møte 10 mas 
 

 
Orientering 

 
GF 

21/09 Valgkomiteen 
Det mangler 1 representant i valgkomiteen det er 
ønskelig at Fiskum IL stiller en representant 

 
Vedtak 

 
KOB 

21/10 Årsmøte 25. mars 
Gjennomføres på teams 
Orientering av kommunedelplan 

 
Vedtak 
Vedtak 

 
 
GF 

21/11 Rusletur med ordfører  og leder ØEIR 
Følgende tema ble diskuter Arealplan på Loesmoen,  
skole og  ny svømmehall, status Spiten ,  skøytebanene 
til   Ramm Eiker og rettigheter  til lysløype i Skotselv ved 
Hassel 

Orientering KOB 



Sak Beslutning Ansvar/Frist 

21/12 Endret krav til bestemmelser om tilskudd 
Kommentarer sendes KOB på mail 

 
Vedtak 

 
Alle 

21/07 Gry’s hjørne 
Eiker Ski Kommunen har drøftet med Eiker ski 
muligheten for å orientere politikerne i neste 
møterunde (9. og 10.mars) om status for skianlegget, 
med tanke på politisk vedtak i fjor vår vedrørende blant 
annet finansiering og drift. Kommunen oppfordrer 
miljøet til å drøfte blant annet drift og prioritering av 
skiløypekjøringen, parallelt med reguleringsarbeidene. 
Idrettsrådet ber kommunen ta initiativ til dette. 
Ung Fritid Øvre Eiker er valt ut som pilotkommune 
Møte med kommunale utvalg Oppvekst og Kultur / 
Næring 
Idrettsrådet ønsker dialog med utvalgene separat 
Presisering etter møtet: Det blir separate møter 
Tilskuddsordninger 
Skjønnsbasert ordninger innført med frist 15. mai 
BookUp  
Hvilke juridiske forpliktelser påtar klubbene seg ved å 
signere kontrakter, dette er komment opp pga stengte 
klokaler. Dersom leietaker skal betale for tiden lokalene 
er stengt ønsker Idrettsrådet en juridisk betenkning om 
dette 
Presisering etter møtet: Den tiden hallene har vært 
stengt pga koronarestriksjoner er kommunen tydelig på 
at lagene ikke skal betale. Der det har skjedd en glipp 
hvor faktura er blitt sendt, blir denne kreditert. 
For øvrig har jeg en avtale med Hanne Rime om tema 
generelt. 
Profilering av frivilligheten  
Hanne stiller til ekspertintervju dersom dagen endres 
fra 12 april 
Vestfossen Hallen 
Når nytt gulv legges i hallen må det også tas hensyn til 
merking av 5’er håndball 
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21/08 Eventuelt 
Kurs hvordan gjennomføre digitalt årsmøte 15. 2 18:00-
19:00 

 
Orientering 

 

 


